
Zápis z III. zasedání (3/2014) zastupitelstva obce konaného dne
29.12.2014
v zasedací místnosti na OÚ

Zasedání bylo zahájeno v 19.00 hod.
Účast: Aleš Drahokoupil, Ing. Luboš Minařík, Ing Miroslav Jirka, Vladana Říhová,
Eva Urbanová, Drahuše Kaplanová, Petr Somr
Občané: dle prezenční listiny:p. J. Bervid,p. J. Klenka, p. V. Marek, p.P. Drahokoupilová,
sl. Suchánková, p.Štěpánek L.,sl. Hejcmanová, p. L. Bureš, p. J. Bednářová, p. D. Šinfeltová, p. R.
Burešová, p. L. Krejčí, p. J. Somrová, sl. L. Krejčíková,p. Z. Krejčík, p .F. Hraba

Program:
1. Zahójení
2. Pronájem hospody U Vavřince
3. vyhláška o odpadech
4. Dodatek na svos odpadu
5. Změna rozpočtu 2014 č.3
6. Návrh rozpočtu na rok 2015
7. Záměr bezúplatného převodu pozemků
8 Prodej pozemků.
9. Plán účetních odpisů na rok 2015
10. Inventura
11. Diskuse
12. Závěr

Hlasování: 0-0-0
Pro-Proti-Zdržel se

Byl přečten a schválen program zasedání 7-0-0
Před zahájením byla zvolena zapisovatelkou p. Drahuše Kaplanová,
ověřovatelé p. ing. Miroslav Jirka, p. Petr Somr
Zapisovatelka byla navržena a schválena 7-0-0
Ověřovatelé byli navrženi a schváieni 7-0-0

adl) Starosta přivítal přítomné a zahájil zasedání
ad2) Pronájem hospody U Vavřince. Od 2.1.2015 bude provozovat hospodu p. Iveta Mrázková.
Návrh smlouvy byl zhotoven právním zástupcem a bude předložen k podpisu.
Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili. 7-0-0

ad3) Vyhláška o odpadech. Změna poplatků od 1.1.2015 osoby starší 18 let 550,-; osoby do 18 let
300,-; Do vyhlášky bude přidán bod o poplatcích osob starší 75 let na 300,-.
Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili. 7-0-0
ad4) Dodatek na svos odpad. Zastupitelé byli seznámeni s dodatkem č.l/2015 k smlouvě č.08/02 o
odvozu odpadu jejíž předmětem je sběr a svoz vytříděných odpadů
Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili. 7-0-0

adS) Změna rozpočtu 2014 č.3 vyvěšeného dne 12.12.2014
Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili. 7-0-0



od6) Návrh rozpočtu na rok 2015 vyvěšeno 12.12.2015
Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili. 7-0-0
od7) Záměr bezúplatného převodu pozemků -vyvěšeno dne 12.12.2014
Obec Brloh zveřejňuje podle §39 odst.l zákona Č.128/2000Sb.,o obcích(obecní zřízení bezúplatného
převodu pozemků pod stavbami silnic II. a III. třídy jejichž vlastníkem je Pardubický kraj.
Převod je navrhován Pardubickým krajem z důvodu sjednocení vlastnictví staveb silnic
(111/32214, 111/33811) a pozemků pod nimi ležících.
Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili. 7-0-0
od8) Prodej pozemků- vyvěšeno dne 12.12.2014
Byla předložena jedna žádost o koupi pozemku panem Lukášem Štěpánkem bytem Brloh č.p. 36,
53501 Přelouč a slečnou Veronikou Hejcmanovou bytem Brloh č.p. 72, 53501 Přelouč.
p. Z. Krejčík vznesl dotaz na možný odkup z části pozemku 369/5, na kterém se předběžně domluvili
se zájemci.
Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili. 6-1-0
Proti byla p. Říhová s odůvodněním ztráty možnosti vybudování více parcelních míst.
Nová kupní smlouva mezi obcí a sl. Suchánkovou a p. Krejčím byla projednána. Nedošlo k dohodě.
Kupující byl vyzván k vyčíslení doložitelných nákladů spojených s touto smlouvou v nejbližší době.
S návrhem sl. Suchánková a p. Krejčí souhlasí a bude předmětem dalšího jednání.
od9) Byl předložen plán účetních odpisů na rok 2015 sl. K.Burešovou
Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili. 7-0-0
odlO) Zastupitelům byl předložen návrh členů inventarizační komise
předseda: Eva Urbanová, členové: Aleš Drahokoupil, ing. Luboš Minařík, Kristýna Burešová.
Inventurní komise bude provádět fyzickou inventuru od 2.1.2015 a následně dokladovou inventuru
10.1.2015.
Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili. 7-0-0
odH) p. V. Řihová předala starostovi obce jednací řád a zápis ze zasedání fin. výboru. K nahlédnutí na
oú. p.Bednářová vznesla dotaz ohledně kanalizace v obci a opravě některých částí chodníků.
p. Šinfeltová by chtěla prodat chodník před domem. p. Bervidem jsme byli upozorněni na výhled
ČEZo usazení el. rozvodů do země.
Kanalizace v obci se výhledově neplánuje, původní záměr byl obcí Mokošín ukončen.
Oprava a odkoupení některých částí chodníků bude předmětem dalších zasedání zastupitelstva.
od12) Starosta poděkoval přítomným za účast a zasedání ve 20.45 hod. ukončil.
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Ověřovatel: ing. Miroslav Jirka


